
Bestyrelsesmøde d. 4/4-24
Fremmødt: Michael, Susanne, Vivian, Freddy og Lise

Vi har møde med Kenneth og Bent. Møde begynder kl 17.00 - 18.00

1. Gennemgang af revideret regnskab.
2. Konkrete svar på aftaler indgået før og efter konkursen.

Bestyrelsesmøde 18.00 - 1930. Vi har aftalt at bestille noget mad.

Godkendelse af referatet fra mødet den 5 marts.
Dette er godkendt af alle medlemmer.

1. Ændring af numrene på vores lejlighedsdøre. Den oprindelige
forespørgsel sendt til Mads er videresendt til Bent/Kvik. Jeg sender
den jer andre også så I har den i frisk erindring.
Stiller Michael.

- Det er nævnt til Bent, og vi afventer på hans besyv og pris før vi kan tage en
beslutnign på dette.

2. Gennemgang af husorden.
Forslag til ændringer eller tilpasning.
Der skal kun være tilladt elektrisk eller gasgrill/pizza ovn på altan/
terrasse.
Dette skal formuleres af Michael, så det er juridisk korrekt.
Seniorbofællesskabet kan lave deres egen husorden, som dog er et
til den gældende husorden, som gælder 4lingerne.

- Ang. tilladelse af kun el- og gas grill på altaner/terasser. Dette forslag skrives af
Michael engang efter mødet, så det kan sendes til Kenneth i god tid inden
afdelingsmødet d. 30/4.

- Seniorbofællesskabets husorden foreslås at udvides via bofællesskabets enigheder,
så der er kommer en ekstra husorden til dem til deres fællesarealer. Denne husorden
må dog ikke er i strid på den pågældende husorden. Denne udvidelse har formentlig
ikke samme juridiske kraft som den reelle husorden.
Der besluttes at seniorbofællesskabet skal snakke om dette før vi går videre med
dette emne

3. Eventuelt
Liste fra Kenneth:
Prioriteringer af hvad der skal ske ift. færdiggørelse af byggeriet.

- Udearealerne får første prioritet.
- Prioriteten af Depotrum, Inventar og Fugerne/vandskader bliver Kenneths valg.

Vinduespusning til 38000,- tages fra henlæggelserne. Vi mener dette er en god løsning.


